

Question and Answer – Document #2

Date: November 26, 2013
RFP Reference number: 1000154374
Closing Date: December 6, 2013
Closing Time and Time Zone: 14:00 EST
Project Title: Business planning for using mobile health technologies in rural/remote Saskatchewan (Phase 2).

To All Bidders:

This is to advise all bidders of a question and answer pertaining to this Request for Proposal.

Question #2: Can you confirm that all requirements are to be addressed using the proposed resources' relevant experience and not the Bidder's corporate experience?

Answer #2: We can confirm that all requirements are to be addressed using the proposed resources' relevant experience (not the bidder's corporate experience).

Question #3: Who completed Phase 1 of Business planning for using mobile health technologies in rural/remote Saskatchewan?

Answer #3: The firm that completed Phase 1 is Mobileyes Solutions Inc.

Question #4: Section 3.7 #2 describes the requirement for personnel to hold a RELIABILITY STATUS prior to doing onsite work. Please describe the process and effort required to obtain that status?

Answer #4: The successful bidder will be sponsored by Health Canada for reliability status, if needed.

Question #5: Is there any existing documentation that describes the Know Your Status program and/or the broader processes related to these engagements with First Nations Health?

Answer #5: An additional document will be posted shortly.

Question #6: On Page 9 Section 4.1 the documentation indicates that the project would commence January 2, 2014 and conclude March 31, 2014, however it also indicates the services would be required for 18 months. Can you clarify if the duration is 3 months or 18 months for this work?

Answer #6: The work is estimated to take 3 months, until the end of March 31, 2014.

Question #7: How was the work in phase 1 conducted and completed in terms of process.

Answer #7: Please refer to page 1 of the 'mHealth Phase 1 outcomes' document posted last week

Question #8: Are there any barriers currently identified in terms of getting people to participate in surveys in this area?

Answer #8: There are no barriers.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE REQUEST FOR PROPOSAL REMAIN UNCHANGED.

Question et réponse– Document #2

Date : 26 novembre 2013
Numéro de référence de DP : 1000154374
Date de clôture : 6 décembre 2013
Heure de clôture : 14:00 (HNE)
TITRE DU PROJET : Planification des activités pour l'utilisation de technologies de santé mobiles dans les régions rurales et éloignées de la Saskatchewan (Phase 2).

À tout soumissionnaire :

Ceci est pour aviser tous les soumissionnaires des questions et réponses concernant cette demande de proposition

Question 2 : Pouvez-vous confirmer que les exigences seront abordées avec l'expérience pertinente des ressources proposées et non pas l'expérience d'entreprise du soumissionnaire?

Réponse 2 : Nous pouvons confirmer que les exigences seront abordées avec l'expérience pertinente des ressources proposées (non pas l'expérience d'entreprise du soumissionnaire).

Question 3 : Qui a réalisé la première phase de la planification des activités pour l'utilisation de technologies de santé mobile en Saskatchewan rurale et éloignée?

Réponse 3 : La société ayant réalisé la première phase est Mobileyes Solutions inc.

Question 4 : La Section 3.7 #2 décrit le besoin pour sécurité au niveau FIABILITÉ. SVP décrivez le processus et l'effort pour obtenir cela.

Réponse 4 : Santé Canada va sponsoriser le soumissionnaire gagnant si ce dernier n'a pas déjà cette cote de sécurité.

Question 5 : Existe-t-il de la documentation qui décrit le programme Know Your Status et/ou les processus plus larges liés à ces engagements avec la Santé des premières nations?

Réponse 5 : Un document additionnel sera joint sous peu.

Question 6 : À la Page 9 Section 4.1, la documentation indique que le projet commencera environ le 2 janvier 2014 et terminera le 31 mars 2014, cependant ça indique aussi que les services seront requis pour 18 mois. Pouvez-vous clarifier si la durée est 3 mois ou 18 mois pour ce travail?

Réponse 6 : Le travail est estimé à 3 mois, donc jusqu'à la fin mars 2014.

Question 7 : Comment est-ce que le travail de la Phase 1 a-t-il été exécuté et complété relativement au processus?

Answer #7: SVP voir la page 1 du document 'mHealth Phase 1 outcomes' affiché la semaine dernière.

Question #8: Y a-t-il des barrières présentement identifiées relatives à la participation des gens dans les sondages dans ce domaine?

Answer #8: Il n'y a pas de barrières.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DE CETTE DEMANDE DE PROPOSITION DEMEURENT INCHANGÉES.
